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Op 11 mei 2021 zijn bij de raadsgriffie vragen binnen gekomen van de heer Piet van Ek van de 
fractie SP gericht aan de voorzitter van de Raad op grond van ex artikel 35 van het Reglement 
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad. Het college van 
Burgemeester en Wethouders beantwoordt de vragen als volgt.

Betreffende beantwoording schriftelijke vragen van de heer Piet van Ek (SP) inzake 
Openstelling Aquadrome (subtropisch gedeelte).

Inleiding

Afgelopen week heeft de heer Bas Morsink van Sportaal een interview gegeven op 1Twente 
waarin hij aankondigde dat zwembad Aquadrome ( subtropische gedeelte) vanaf het moment 
dat het zou worden heropend tot het moment waarop het nieuwe zwembad klaar zal zijn slechts 
zeer beperkte openingstijden zal krijgen.
Er was sprake van dat op woensdagmiddag er een kinderprogramma zou zijn en mogelijk op de 
vrijdagavond een kinderdisco.
Voor volwassenen is er dus gedurende de week geen mogelijkheid meer om het subtropische 
gedeelte van Aquadrome te bezoeken.
In de weekenden op de zaterdag en zondag zou het zwembad wel open gaan.
Dat is voor de SP fractie een niet te verkopen feit, dat er in wezen op neer komt dat er voor 
Aquadrome een zogeheten sterfhuisconstructie is bedacht vanaf 2021 t/m 2024.
De SP fractie heeft hierover de volgende vragen:

1) Was het college van burgemeester en wethouders door Morsink op de hoogte gesteld van 
deze voornemens?

Ja

2) Wat vindt het college van burgemeester en wethouders van deze sterfhuisconstructie voor 
Aquadrome?

Het college vindt het van belang dat er op gezette tijden de mogelijkheid is om gebruik te 
maken van het subtropisch gedeelte en ziet de openstelling op beperkte tijden niet als een 
“sterfhuisconstructie” maar als een passende en efficiënte oplossing, zodat de kosten en baten 
beter in evenwicht zijn.

3) Waarom heeft Sportaal besloten om deze zeer beperkte openingstijden in te gaan stellen?

Dit is gedaan omdat - al vóór de coronacrisis - de bezoekersaantallen in de tijden buiten de 
nieuwe openingstijden mimimaal waren en de volledige openstelling - ook toen al-  aanzienlijk 
meer kostte dan opleverde (zie ook het antwoord op vraag 4). Wel houdt Sportaal de 
mogelijkheid om de openingstijden verder uit te breiden indien de vraag substantieel groeit.

4) Als het beperkte openen van Aquadrome een kwestie van geld is, dan zou de SP fractie 
graag een onderbouwing willen wat het beperken van de openingstijden gaat opleveren t.o.v. 
de normale openingstijden zoals deze golden voor de Corona crisis.

Het beperken van de openingstijden is met name kostenbesparend op het gebied van 
personeelskosten.
Op basis van de oude openingstijden was het subtropisch zwembad in totaal 50 uur geopend, 
met meerdere personeelsleden. De totale personeelsinzet bedroeg 184,5 uur per week. In de 
aangepaste situatie is het subtropisch zwembad 16 uur per week geopend met in totaal 65 uur 



personeelsinzet. 
Wekelijks levert dit op een bezuiniging van 119,5 uur aan personeelsinzet. Deze lagere 
personeelsinzet in uren van 119,5 à € 46,50 staat gelijk aan wekelijks ca. € 5.500. Met een 
gemiddelde prijs van een zwembadkaartje van 5 euro zijn dit wekelijks 1.000 bezoekers die we 
moeten krijgen om deze kosten goed te maken. In plaats van 1.000 bezoekers krijgen we in die 
‘daluren’ waarop het bad gesloten blijft slechts een fractie van dit aantal bezoekers (<100)

5) Welke onderdelen van het subtropische gedeelte zijn mogelijk beschadigd geraakt tijdens het 
leeglopen van het bad een tijdje geleden en wat kost het om deze weer aan het functioneren te 
krijgen?

Alle speelelementen van het subtropisch zwembad zijn beschadigd. De kosten om het 
subtropisch zwembad weer te openen worden gedekt door de verzekering, waarbij alle 
speelelementen weer operationeel zijn met uitzondering van de mini waterval/sproei element.

6) Graag een exploitatie overzicht van Sportaal waarin het aangeeft met welke financiële 
getallen Sportaal heeft gerekend voor de jaren 2021-2024, kortom of de exploitatie in die jaren 
met de beperkte openingstijden überhaupt mogelijk is. Deze vraag is niet hetzelfde als vraag 4.

In de meerjarenbegroting 2021-2023 is al rekening gehouden met een ‘kleinere 
programmering’, voorsorterend op de toekomstige situatie van de nieuwbouw enerzijds en met 
de teruglopende bezoekersaantallen voor recreatief zwemmen anderzijds. Daarmee is de 
exploitatie dekkend voor de overbruggingsperiode tot aan de realisatie nieuwbouw. De 
meerjarenbegroting wordt dit jaar (Q4) geactualiseerd voor de periode 2022-2024.

7) Gaat het college van burgemeester en wethouders werk maken van het openhouden van het 
subtropische gedeelte van Aquadrome met de openingstijden zoals voor de Corona crisis? Zo 
nee, waarom niet?

Nee, het college ziet ook de afnemende bezoekersaantallen en begrijpt dat hierdoor de 
noodzaak ontstaat om met beperkte openingstijden te gaan werken. Er zijn gewoonweg te 
weinig bezoekers buiten het venster van de nieuwe openingstijden. In deze afweging is 
meegenomen de omstandigheid dat Sportaal - bij een substantieel toenemende vraag - de 
mogelijkheid heeft om het zwembad extra te openen.

8) Mocht het een kwestie van geld zijn, is het college dan bereid om met een voorstel hiervoor 
te komen bij de aankomende zomernota? Zo nee, waarom niet?

Nee. Het college verwijst hierbij naar het antwoord op vraag 7).
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